



ISSN: 0020-7950

Editors:

Alan V. Murray (University of Leeds)
Melanie Brunner (University of Leeds)
Charlotte Eichler (University of Leeds)

University of Leeds

The *International Medieval Bibliography* is the leading bibliography of articles concerning the European Middle Ages (c. 450-1500), drawn from the regular coverage of over 4,500 periodicals and miscellany volumes. Not only does the *IMB* provide full bibliographical information to the entries from the publications, but it provides a comprehensive cataloguing and indexing system to assist the user in identifying all relevant entries.

L'*International Medieval Bibliography* est la bibliographie d'articles de référence pour l'Europe médiévale (c. 450-1500). Elle est constituée grâce au dépouillement systématique de 4500 périodiques et volumes de mélange. L'*IMB* fournit non seulement une information bibliographique complète sur chaque publication référencée mais elle comporte en outre un système d'indexation et de catalogage très complet permettant aux utilisateurs d'identifier facilement toutes les entrées pertinentes.

*“IMB’s strengths lie in its interdisciplinary scope,
broad coverage of publications including those beyond the US and Britain, and,
above all, its detailed and authoritative subject indexing.”*

(M. C. Schaus, Haverford College, in: *Choice*, September 2012)

Highlights:

- The leading bibliography of articles concerning the European Middle Ages
- Full bibliographical information
- Comprehensive cataloguing and indexing system

Discipline(s):

Medieval History

Other bibliography:

Bibliographie annuelle du moyen âge tardif

Related online database:

Brepolis Medieval Bibliographies (BMB-Online):
see www.brepolis.net

Abstracting & Indexing Services:

Medioevo Latino